
Anteckningar från styrelsemöte 150830 

1. Anders öppnade mötet. 

2. Närvarande: Anders, Mikael, Magnus, Roger, Erika, Jessica. 

3. Inga olösta punkter från förra mötet är kvar. 

4. Påminnelse skall gå ut om kommande sammfällighetsavgift. (Magnus) 

5. Vid nästa möte fastslås det vilka arbeten som skall prioriteras vid kommande 
arbetsdag. 

Belysning garage, offerter skall tas in. (Magnus) 

Parkeringsproblemet skall tas upp på årsmötet ev ett extra möte ang detta. (Ända 
stadgar kräver två efterföljande möten) Styrelsen skall arbeta fram förslag innan 
dess. 

Önskemål från radhuslängorna att ordna med någon typ av hinder  i form av tex 
blomlådor framför ingångarna som angränsar till vändplatserna. (Magnus samordnar 
något gemensamt förslag som skall presenteras för styrelsen)   

6. Glenn/Dennis ser över och omarbetar hemsidan efter att sidan utsatts för hackare. 

7. Inga anbud har kommit in. Mikael ombesörjer skrotning. 

8. Ev krav från 113A skall ställas till styrelsen. Styrelsen (Anders) kontaktar Villaägarna 
för juridisk konsultation. 

9. 2Kg pulversläckare, tre brandvarnare, en brandfilt köps in. (Roger) 

10. Någon/Några har noterat att utomstående slänger sopor i våra kärl. Vi får 
gemensamt hålla koll. Upphör det inte får styrelsen se över om det går att ordna 
med någon typ av kodlås men ingen åtgärd just nu. 

Problem finns med Kajor på taken/ventilationshuvarna. Radhuslängorna går ihop för 
lösning själva. 

Hinder vid gavel garagelänga 2 saknas. (Hindra cyklister/gående att bli påkörda) 
Detta skall läggas till på listan till arbetsdagen i oktober. 

Hur går det med Grannsamverkan? Ansvarig (Johan) skall kallas till nästa möte. 
(Dennis) 

11. Erika 111G 

12. 20/9 Klockan 19.00 


